

液压油缸 柱塞缸 柱塞液压缸

产品名称	液压油缸 柱塞缸 柱塞液压缸
公司名称	平湖市天龙机械制造有限公司
价格	2000.00/个
规格参数	类型:柱塞液压缸 安装形式:单耳式 型号:柱塞缸
公司地址	中国 浙江 平湖市 当湖街道花园港虹彩路
联系电话	86 0573 85257505 13957313900

产品详情

类型	柱塞液压缸	安装形式	单耳式
型号	柱塞缸	压力范围	20 (MPa)
品牌	天龙	产品别名	柱塞缸

油缸专业生产企业——平湖天龙机械

hydraulic cylinder professional producer-----pinghu tianlong machinery manufacturing co.,ltd

天高咫尺 龙腾四海

天龙机械——立志做最精致专业的油缸生产企业

因为敬业 他们更加专业

因为专业 他们创造卓越

天龙机械 品质铸就专家（说明：即以产品品质来彰显专业制造者）

pinghu tianlong machinery manufactring co.,ltd, with our respect attitutde towards work and professional technics towards products, we aspire to become the most advanced and professional hydraulic cylinder manufacturer.

浙江省平湖市天龙机械制造有限公司，是一家拥有雄厚技术支撑和资金实力，集科研、制造、销售服务于一体的现代化油缸专业生产企业。

zhejiang pinghu tianlong machinery manufacture co.,ltd is a professional hydraulic cylinder manufacturer with powerful technology capability and rich financial strength; is concentrated in science and technology, research and

development, manufacturing and sales services.

天龙机械，一个迅速崛起的品牌，一个十五年专注于油缸生产工艺创新的技术型企业，它依靠技术实力、质量、服务、人才等方面的优势，经过数十年商海锤炼而依然独秀于林。

tianlong machinery manufacture co.,ltd has been focusing on hydraulic cylinder manufacturing over 15 years; with advantages in technic strength, quality control,after sales service and human talents, has become one of the best in hydraulic cylinder manufacturing industry.

这里有得天独厚的区位优势

convenient geographic location

浙江省平湖市天龙机械制造有限公司改制于上世纪90年代中期，位于经济最活跃的长三角经济圈腹地——上海南翼、杭州湾北岸的浙江省平湖市（当湖街道）。这是一个绽放着迷人魅力的新型工业化城市，自古以来，平湖素有“金平湖”的美称，这里区位优势，交通畅达，位于上海、杭州、宁波、苏州四大城市的中心地带，世界最长的跨海大桥——杭州湾跨海大桥、沪杭甬、杭浦高速、乍嘉苏高速横贯其中，全面融入上海、杭州、宁波、苏州四大都市的一小时交通圈，毗邻国家一类开放口岸乍浦港，优越的地理位置将天龙机械与全球的每一个角落拉得更近。

zhejiang pinghu tianlong machinery manufacture co.,ltd is inherited from state owned enterprise since mid 1990 ' s. located in the hinterland of yangtze river triangle economic zone—pinghu city, south bank of shanghai city and north bank of hangzhou bay, is a charming and newly developing modern industry city with a timehonored name— “ golden pinghu ” and enjoys a good geographic location and convenient transportation. it is centered among shanghai, hangzhou, ningbo and suzhou, four big and modern cities; in its vicinity distributed with world longest cross sea bridge—hangzhou bay bridge and highways between hangzhou, shanghai, ningbo and suzhou one-hour economic circle; all the convenient transportation ways shorten the distance between pinghu and the world.

这里有协同配套的产业优势

advanced industry supply chain

平湖作为全国百强县（市），这里人文环境优良，经济发达，产业集群优势凸显。一大批机械制造企业在這裡迅速崛起，并在国内外享有很高的声誉。光机电产业作为平湖第一大主动力产业，相关产业配套协作日臻完善，被列入国家火炬计划光机电产业基地，依托独山港区、乍浦港区优势，临港先进装备制造、区域物流业蓬勃发展，同时，与周边上海的机械制造业、海盐的标准件产业以及宁波的机电行业遥相呼应，日益形成了一条完整的产业链，将天龙机械置身于长三角区域整个行业的发展之中，协作共赢、联动发展。

pinghu, as one of the top 100 counties in china, enjoys good cultural, enviromental and industrial advantages. quite many machinery manufactring enterprises are in fast development. mechanical and eletrical industry has become the largest industry and its related products have been listed in national torch plan, enjoys dushan and zhapu ports transport convenience, at the same time, joining with machinery manufacturing industry in shanghai, standarnd components indusstry in haiyan and machnical and eletrical industry in ningbo, pinghu has become part of the complete industry supply chain and therefore benefit from this supply chain.

这里有专业制造的品质优势

professional manufacturing quality advantage

作为一家特色优势明显的机械制造企业，天龙公司秉承“品质铸就专家”的理念，始终坚持以设计研究

、产品开发为主导，针对瞬息万变的市場，紧跟高端科技，以“质量第一、用户第一、售后服务第一”为宗旨，以十多年积累的经验配以先进的技术、精湛的工艺，为市場推出优质的产品和服务。在国内同行中率先通过了iso9001—2000质量管理体系认证，并在国内外市場享有较高知名度，全力打造最专业的油缸生产企业。

being a machinery manufacturer, tianlong adheres to “ profession comes from quality ” belief and focus on design, research and development, also committed ourself to ” quaiity first, customer first and service first ” as our goals. tianlong has passed iso9007-2000 quality management system and enjoys a good reputation in domestic and overseas market.

目前，天龙公司主要生产举升液压缸、车辆油缸，工程机械双作用液压缸、轻型拉杆液压缸、多级液压缸等系列产品，产品的质量和技术水平均位居同行前列。产品不仅畅销国内市场，还远销美国、俄罗斯、澳大利亚等多个国家和地区，得到了海内外知名企业的一致认可和肯定。天龙公司通过不断科技创新，研发制造高新技术产品，并以一流的质量，优质的售后服务，满足客户的不同需求。

tianlong enterprise mainly focus on hydraulic cylinders that are used on lift fork, vehicle, engineering plant; products varies from double action hydraulic cylinders, light duty tie rod hydraulic cylinders, telescopic hydraulic cylinders to welded cylinders and many other types. most of our products are exported to us, russia, australia and many other countries or regions.

“有品质才有市場，有改善才有进步”，这就是天龙人的信念。产品是企业立足市場的根本，天龙公司致力于油缸专业生产加工，企业以孜孜不倦、精益求精的工作作风，知难而上、开拓奋进的执着精神，围绕“不断提高企业内部素质、正确把握市場发展趋势、把企业办成具有一定竞争力、科技含量高的节能环保企业”的经营目标，竭诚向广大用户提供优质的产品和周到的服务。

we believe that ” quality determins market; improvement brings progress ” . quality products are life of our enterprries. keeping the goal of “ improving enterprise employees quality, seizing world market developing trend ” , we dedicated ourself to becoming a competitive, sci-tech focused, energy saving and enviroment friendly enterprise and offer customers with qualified products and good services.